
T.J. : 

E.B. : 

MIJ. : 

( i 

ques de la ciutat i en concret les A A W que eren les que més 

incidència social tenien en aquells anys. 

Quan es van incoxrporar les A A W , el traspàs Hospital-Ajuntament 

ja s'estava gestant. 

Com és que l'Ajuntament sabent el dèficit que comportava la 

Gxiarderia la va assximir i, a més a més, va crear la nova de 

Can Bassa ? 

Quimet Oliveres : Quan l'Ajuntament es fa càrrec de les guarderies amb 

la col·laboració d'un grup de noies que demanava que fossin 

laborals per tal que les mares poguessin treballar, s'adona que 

resiilten deficitàries i, per tant, no poden acceptar les quotes 

que es demanaven. Era una quota, per part dels pares, de 500 PTA., 

i l'Ajxintament havia d'aportar la resta, i aquí es creava l'opo-

sicid perquè no es podia sostenir aquesta despesa. 

L'Ajuntament posava problemes perquè la idea no havia sorgit d'ell 

mateix, se li donava com un fet i no assumia el dèficit que 

comportava un tipus de servei com el de la guarderia. 

En aquell moment ens va afavorir per xana banda la pressió d'al-

guna persona de dins de l'Ajuntament, i per una altra el fet que 

hi havia \m canvi pròxim de Consistori. Si en aquells moments 

les persones que formaven l'Ajuntament haguessin vist clar que 

tenien moltes possibilitats de continuar en el seu càrrec, no 

sé si hauiàen acceptat la mvinicipalitzacid de les guarderies. 

Penso també que la força que va arribar a fer aquell grup dintre 

l'Ajuntament per tal d'obtenir el p e m í s de les guarderies mu-

nicipals, va ser tanta que l'Ajxintament no podia excusar-se 

perquè hi havia molta gent que donava suport. Cal recordar 

l'esforç de les educadores en aquell temps, per mantenir les: 

guarderies, quan 1/Ajuntament no podia der-se càrrec dels 

sous i es va haver de recbrrer a aportacions econòmiques de 

les empreses. 

Aquesta solució de les empreses no va funcionar massa, sols en 

situacions límits. La idea era que emnreses amb un cert nombre 

de treballadors fessin unes aportacions econòmiques fixes, com 

una forma de participació municipal, però sota aquesta idea no 

va funcionar. 

Q.O. 

T.J 
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